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Geachte heer, mevrouw, 

Op 28 oktober 2013 heeft een storm forse schade aangericht aan het Groninger 
bomenbestand. Door snel en efficient ingrijpen hebben we de gesneuvelde bomen vlot 
kurmen verwijderen en is de overlast zoveel mogelijk beperkt. Met deze brief willen 
wij u informeren over de extra kosten aan ons bomenbestand die door deze storm zijn 
ontstaan. Een deel van deze kosten betreft de reeds uitgevoerde 
opruimwerkzaamheden, daarnaast is er de komende tijd een fors bedrag nodig voor 
herplant op plaatsen waar bomen door de storm zijn gesneuveld. 

Opruimkosteii. 
Na het opmaken van de eindbalans is dviidelijk geworden dat de oktober storm in 
Groningen ongeveer 700 bomen heeft gekost. Daarvan zijn 600 bomen daadwerkelijk 
omgewaaid. In de meeste gevallen betrof het gezonde bomen die door hun voile kroon 
- de meeste bomen waren nog in blad - extra gevoelig waren voor de wind. Ongeveer 
100 bomen zijn weliswaar niet omgewaaid maar wel zodanig beschadigd dat het niet 
verantwoord is om ze te laten staan. Voordat deze opnieuw in blad komen moeten ook 
deze bomen worden verwijderd. De opruimkosten belopen een totaalbedrag van 580 
duizend euro. Bij deze kosten zijn inbegrepen de bomen die in de eerste maanden van 
2014 nog worden verwijderd. 

Herplantkosten. 
Als alle (700) bomen worden herplant dan is daarvoor de komende tijd een bedrag van 
ruim 2,34 miljoen euro nodig. Bij de raming van dit bedrag is rekening gehouden met 
de aanschaf van nieuwe bomen en de maatregelen die nodig zijn om de bomen weer 
een goede groeiplaats te bieden. 
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We verwachten echter dat bij een deel van de gesneuvelde bomen geen herplant nodig 
zai zijn. Het gaat dan bijvoorbeeld om bomen die onderdeel waren van een grotere 
groep bomen. Een gesneuvelde boom leidt daar vaak niet tot een wezenlijk ander 
beeld. Bovendien zou een (nieuwe) jonge boom door schaduwwerking daar weinig 
kans maken. Wij verwachten dat van de 700 bomen voor ongeveer 210 bomen geen 
herplant nodig is. In de meeste gevallen betreft het dan bomen in gazon of in 
beplanting. Voor de vervanging van de overige 490 bomen is de komende tijd dan nog 
een bedrag van 1,83 miljoen euro nodig. 

Vervolg. 
U zult begrijpen dat deze calamiteit en de kosten die daar achter wegkomen niet 
gedekt kunnen worden uit de reguliere middelen voor het onderhoud van ons 
bomenbestand. De opruimkosten ten bedrage van 580 duizend euro zullen wij 
verwerken in het resultaat over 2013. De kosten voor de meest urgente herplant (in 
straten waar veel bomen zijn verdwenen) zullen wij betrekken bij onze afwegingen 
rondom de jaarrekening 2013. De overige her te planten bomen zullen wij meenemen 
bij de uitwerking van het uitvoeringsplan van de bomenstructuurvisie. Deze visie 
zullen wij binnenkort ter besluitvorming aan u voorleggen. De kosten die met deze 
herpant gemoeid zijn, kunnen desgewenst de komende jaren worden betrokken bij de 
afwegingen rondom de begroting. 

Wij vertrouwen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester^n wethouders van Groningen, 
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